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Jeg er anæstesiolog på Aalborg Universitets Hospital gennem 19 år. De 
seneste 10 år har jeg været aktiv i det lokale overlægeråd og de seneste 5 år 
også i ROR, aktuelt som formand. Via denne post er jeg ligeledes medlem af 
bestyrelsen i lægeforeningen i Region Nord.


Mit fokus er, at vi skal stå sammen om at opretholde den høje kvalitet vi har i 
behandlingen i dag. Når det ikke kan lade sig gøre, må vi gøre opmærksom 
på dette overfor vore ledelser. Vi arbejder i et sundhedsvæsen med 
begrænsede midler, det må der være åbenhed omkring og vi skal bidrage til 
at udnytte ressourcerne bedst muligt for patienterne. Jeg tror på, at dialogen 
kan hjælpe os til at forstå hinanden, som aktører med forskellige opgaver i 
sundhedsvæsenet. De seneste år har jeg haft fokus på prioritering og at gøre 
det rette for patienterne første gang, fremfor at sende patienterne på en en 
tour de force mellem specialerne.


Jeg tænker at kunne bidrage med min arbejdsindsats i ROR endnu et par år


